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BARRICADE

BARRIER-STRAIGHT 

Straight Crowd Barriers are used at sports events, political rallies, parades, demonstrations, and outdoor and 
indoor performances. They can be connected together quickly by bolt and barrier lock under many different ground 
situations. They fold flat after use and can be stacked on trolley for easy transport and storage.

铝合金直展防暴栏适用于很多不同的场合其中包括体育活动、集会、游行以及户外和室内表演。为了适应不同的地
面状况，它有锁螺丝和防暴栏锁两种连接方式；折叠后可以置于推车内存储和运输，节省空间。

TECHNICAL DATA

| 1198 \ 1200 - 1000

MODEL NO

SIZE

3MM

GE-BS

1000X1200X1200(H)MM

3MM

1000X1200X85(H)MM

WALL THICKNESS

FLOOR THICKNESS

FOLDED SIZE

EN AW 6082 T6

35KG

600KG ON FRONT BOARD
250KG ON BACK STEP

MATERIAL

WEIGHT

CAPACITY
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BARRIER-CORNER 

Corner Barrier can be used with other models to meet any environment requirements. It folds flat after use and can 
be stacked on trolley for easy transport and storage.

铝合金防暴栏转角能够和直展及其他型号的防暴栏搭配使用以适应不同场地的需求，折叠后可以置于推车内存储和
运输，节省空间。

TECHNICAL DATA

| 1198 \ 1200 - 1000

MODEL NO

SIZE

WALL THICKNESS

FLOOR THICKNESS

FOLDED SIZE

MATERIAL

WEIGHT

GE-VBC

1000X1200X1200(H)MM

3MM

3MM

1000X1200X85(H)MM

EN AW 6082 T6

33KG

600KG ON FRONT BOARDCAPACITY

www.szgoodequipment.com
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BARRICADE

BARRIER-GATE 

Barrier Gate could provide an easy access when the distance between audiences and spectators is long. They fold 
flat after use and can be stacked on trolley for easy transport and storage. 

防暴栏门能够在活动场地较大或阻隔距离较远时方便工作人员或者观众进出场地，增加管理和出入的灵活性。同样
地，防暴栏门在折叠后可以置于推车内存储和运输。

TECHNICAL DATA

| 1198 \ 1200 - 1000

MODEL NO

SIZE

WALL THICKNESS

FLOOR THICKNESS

FOLDED SIZE

MATERIAL

WEIGHT

GE-BG

1000X1200X1200(H)MM

3MM

3MM

1000X1200X85(H)MM

EN AW 6082 T6

35KG

600KG ON FRONT BOARDCAPACITY
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BARRIER-CABLE CROSS 

Cable Cross Barrier can hold cables for a safe way of laying and protecting cables, hoses and ducts. All profiles 
have soft, rounded edges for maximum comfort. They fold flat after use and can be stacked on trolley for easy 
transport and storage.

过线防暴栏可以最大程度地满足不同场地对电缆铺设的不同位置需求。

TECHNICAL DATA

| 1198 \ 1200 - 1000

MODEL NO

SIZE

WALL THICKNESS

FLOOR THICKNESS

FOLDED SIZE

MATERIAL

WEIGHT

GE-BC

1000X1200X1200(H)MM

3MM

3MM

1000X1200X85(H)MM

EN AW 6082 T6

34KG

600KG ON FRONT BOARDCAPACITY

www.szgoodequipment.com
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BARRIER-CABLE CROSS GATE

Cable Cross Gate Barrier can not only hold cables for a safe way of laying and protecting cables, hoses and duct, 
but also provide an easy access at the same time. They fold flat after use and can be stacked on trolley for easy 
transport and storage.

防暴栏过线门能够在活动场地较大或阻隔距离较远时方便工作人员或者观众进出场地，同时也能灵活地铺设和保护
电缆。同样地，其在折叠后可以置于推车内存储和运输。

| 1198 \ 1200 - 1000

TECHNICAL DATA

MODEL NO

SIZE

WALL THICKNESS

FLOOR THICKNESS

FOLDED SIZE

MATERIAL

WEIGHT

GE-BCG

1000X1200X1200(H)MM

3MM

3MM

1000X1200X85(H)MM

EN AW 6082 T6

34KG

600KG ON FRONT BOARDCAPACITY

BARRICADE
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BARRIER-TROLLEY 

A quality aluminum trolley has been developed to hold 10 folded standard crowd barriers. Crowd barriers folded 
flat and piled are easily stored and transported in the trolley.

铝合金防暴栏推车能够折叠和堆叠便于存储和运输，一件可以装载10个折叠后的防暴栏。

TECHNICAL DATA

| 1365 \ 1055 - 1360

MODEL NO

SIZE

EXTRUSION

FOLDED SIZE

MATERIAL

WEIGHT

GE-BT

1365X1055X1360(H)MM

50*50*5MM

1365X1055X485(H)MM

EN AW 6082 T6

52KG

HOLD 10PCS BARRIERSCAPACITY

www.szgoodequipment.com
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BARRICADE


